
Συνάντηση με τον Περιφερειάρχη Κρήτης, Σταύρο Αρναουτάκη

    Το νέο πλαίσιο που θα διέπει το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων της περιφέρειας, τα
έργα που βρίσκονται σε εξέλιξη ή πρόκειται να δημοπρατηθούν το επόμενο διάστημα στον
δήμο Γόρτυνας, τα τρέχοντα προβλήματα του δήμου και το φλέγον ζήτημα της
κινητικότητας των υπαλλήλων, ήταν τα κύρια θέματα που συζητήθηκαν στην συνάντηση του
δημάρχου Γόρτυνας,  Λευτέρη Κοκολάκη και του επικεφαλής της παράταξης «Μεγάλη
Γόρτυνα» ,
Μιχάλη Κοκολάκη
, με τον περιφερειάρχη Κρήτης, 
Σταύρο Αρναουτάκη
.
 

Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε στο σοβαρό πρόβλημα της έλλειψης εκπαιδευτικού
προσωπικού στο Γυμνάσιο Βαγιωνιάς
, ενώ για το ζήτημα της κινητικότητας των υπαλλήλων τονίστηκε ότι τα προηγούμενα
χρόνια οδήγησε στην «απογύμνωση» των υπηρεσιών του δήμου Γόρτυνας. Συζητήθηκε,
επίσης, το θέμα της διοργάνωσης της ετήσιας πανελλαδικής συνάντησης 
(«Γαβούστημα»)
των Καππαδοκικών Συλλόγων, τον Αύγουστο του 2020, στα Φαραγγιανά Σοκαρά.

  

Στην συνάντηση συμμετείχαν οι αντιδήμαρχοι Σοφία Χατζάκη - Σφακιανάκη, Θοδωρής
Σαβουιδάκης
, 
Στέλιος Σηφάκη
ς, ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Γόρτυνας, 
Νίκος Πελεκανάκης
, ο αντιπεριφερειάρχης Ηρακλείου, 
Νίκος Συριγωνάκης
, η αντιπεριφερειάρχης Παιδείας, Δια Βίου Μάθησης, Απασχόλησης και Νέας Γενιάς, 
Έφη Κουτεντάκη
, ο αντιπεριφερειάρχης Δημόσιας Υγείας και Κοινωνικής Πολιτικής, 
Λάμπρος Βαμβακάς
και η περιφερειακή σύμβουλος Ηρακλείου, 
Πόπη Δασκαλάκη
.
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